
Bestyrelsesmøde 24.09.2015 

Til stede: Lene, Camilla, Kristian, Thomas, Erwin 

Dagsorden:    

1.      Referat fra sidste møde 

          Godkendt. 

2.      Økonomi 

     Økonomien ser godt ud. 

 

3.      Siden sidst 

     Stævneudvalget 

     Arbejder videre med Himmelfartsstævnet. 

 

4.      Cowboyfest 

               Der er tilmeldt 23 deltagere. Vi bruger vores egne borde. 

               Vi låner service og duge fra skolen. 

               Der trækkes banelodder. 

               Præmier: Lene indhenter tilbud på 3 jakker/veste fra Dianas  

               mands firma. 

               Vi udarbejdede en liste over opgavefordelingen mellem os. 

               Thomas, Kristian og Erwin møder fredag kl. 18 og stiller borde  

               og stole m.v. op. Erwin møder kl. 10 lørdag og fyrer op og 

               hænger plakater op. 

               Erwin spørger Kok og Rul om afregning og leveringstidspunkt. 

5.      Generalforsamling 

           Indkaldelse til generalforsamling udsendes senest 15.12.2015. 



6.     Arbejdsdag 

    7. november.  

      Dommerhuse flyttes om til foldområdet og pakkes ind i   

    presenninger. Det vindue der er blæst ud sættes i. 

    Markisen på skurvognen afmonteres og lægges ind i vognen. 

    Taget repareres, hvis der er tid. 

    Resterende salt spredes ud på ovalbanen. 

    Thomas aftaler lån af maskiner med Erik og køber presenninger 

    og snor og tager rørstumper med til reparation af hegn. 

    Camilla tager lydanlægget med hjem til vinteropbevaring. 

    Vi tager skovle med. 

7.     Næste møde 

         17. november kl.19. Dagsorden: Planlægning af generalforsamling 

8.      Eventuelt 

         Møde med skolen i marts. Planlægningsfase til Himmelfarts- 

         stævnet: Punkter: Græs klippes 3 gange. Aftale afregning for  

         vores forbrug af vand og strøm. Installation af udvendig inter- 

         net tilslutning. Der skal laves adgangsveje fra foldene på den 

         modsatte side af Hellegårdsvej over til banen. 

         Punkt til næste års to-do-liste: Udskyderstænger til vinduerne 

         i dommerhusene og gummigjorde til at holde vinduerne fra at  

         springe op i stormvejr.     

         Anettes spørges om hun vil fotografere. 


